
  

  

 

 

 Zápis z jednání Členské schůze Místní akční skupiny svatého Jana 

z Nepomuku, z.s., ze dne 24.4.2018 v Zahrádce 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

 

Jednání Členské schůze zahájil předseda Místní akční skupiny svatého Jana z Nepomuku 

pan Jindřich Jindřich, přivítal zúčastněné a konstatoval, že je přítomno 16 členů (16 

přítomných členů + 4 na základě plných mocí) z celkového počtu 38 a tudíž je členská schůze 

usnášeníschopná. 

 

Jednání: 

Adéla Mašková: Představila program doplněný o dva body jednání členské schůze (4 a 6) a 

vyzvala zúčastněné k případnému doplnění. Ze strany účastníků nebyl podán žádný další 

návrh na doplnění nebo změny v programu. 

 

1. Program: 

1. Představení a schválení programu 

2. Představení a schválení programového rámce operačního programu Životní 

prostředí 

3. Schválení ukončení členství neaktivních členů 

4. Představení a schválení Výsledku hospodaření za r. 2017 

5. Zpráva o činnosti (vyhlášené výzvy, MAP, nový web) 

6. Harmonogram výzev do konce roku r.2018 

7. Různé 

8. Diskuze 

 

Výsledek hlasování o programu jednání členské schůze: 

Pro: 20 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Členská schůze schválila program jednání členské schůze. 

 

17:15 hod dorazila p. Soňa Tikalská 

 

  



  

  

Jindřich Jindřich: Navrhl zapisovatelku jednání členské schůze Veroniku Grossovou. Ze 

strany účastníků nebyl podán žádný protinávrh. 

 

Výsledek hlasování o zvolení Veroniky Grossové zapisovatelkou jednání členské schůze: 

Pro: 21 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Veronika Grosová byla schválená zapisovatelkou jednání členské schůze. 

 

17:20 hod dorazil p. Václav Bečvář 

 

2. Představení a schválení programového rámce operačního programu Životní prostředí 

Adéla Mašková s Veronikou Sklenářovou představily programový rámec, analytickou část a 

navržená opatření. Seznámily přítomné členy s rozšířením pracovní skupiny životní 

prostředí o paní Kláru Salzmann a paní Zuzanu Kejhovou, které se významnou měrou 

zapojily do analýzy území v oblasti sídelní zeleň a eroze. Znalost území obou zmíněných 

dam měla velmi pozitivní přínos i pro projednávání nových aktivit s klíčovými aktéry 

v území. 

Poté nastala volná diskuze, do které se zapojili p. Skala, K. Fantová, A. Mašková, V. 

Sklenářová a p. Hanzlík.  

Většina členů vnímá přidání PR OPŽP pozitivně, absorpční kapacita území je dostatečná. 

Problémem jsou velké zemědělské spol. které protierozní opatření nerealizují, ač by měly. 

 

17:30 hod dorazil p. Josef Lank 

 

Výsledek hlasování - schválení programového rámce OPŽP 

Pro: 23 Proti: 0 Zdržel: 0 

Programový rámec OPŽP byl schválen. 

 

17.45 hod dorazil p. Daniel León 

 

3. Schválení ukončení členství neaktivních členů 

Adéla Mašková a Jindřich Jindřich připomněli závěr z jednání minulé členské schůze, kdy se 

přítomní členové dohodli na oslovení neaktivních členů. Neaktivnost se vyznačuje zejména 

opakovanou nepřítomností na členských schůzích, neúčast na hlasování per rollam a 

všeobecná „nekomunikativnost“, kdy se oslovení členové neozývají ani prostřednictvím 

emailu a neberou telefon. Toto pak vede k problémům s usnášeníschopností a paralyzuje 

MAS při rozhodování. 

Doporučeným dopisem byli osloveni 4 neaktivní členové. Jeden z těchto oslovených se 

ozval, omluvil se za svoji neaktivnost a sdělil, že chce svoje členství zachovat. Paní Eva 



  

  

Beránková jako zástupce MŠ Vrčeň sdělila, že si přeje členství MŠ ukončit, stejně jako pan 

Raška, zástupce Zemědělské Maňovické. Paní Šárka Robinson na výzvu nereagovala. 

 

Výsledek hlasování — schválení ukončení členství neaktivních členů: MŠ Vrčeň, Zemědělská 

Maňovická, a.s., Paní Šárka Robinson. 

Pro: 23 Proti: 0 Zdržel se: 1 

Ukončení členství neaktivních členů bylo schváleno. 

 

4. Představení a schválení Výsledku hospodaření za r. 2017 

Výsledek hospodaření bude součástí výroční zprávy za r. 2017. Byla projednána rozvaha a 

výsledovka. 

Účetní MAS SJN lva Přibáňová podala vysvětlení k jednotlivým dotazům. 

 

Výsledek hlasování — schválení výsledků hospodaření za r. 2017 

Pro: 23 Proti: 0 Zdržel se: 1 

Výsledek hospodaření za r. 2017 byl schválen. 

 

5. Zpráva o činnosti (vyhlášené výzvy, MAP, nový web) 

Adéla Mašková představila vyhlášené výzvy OPZ, IROP a PRV, nový web, Místní akční plán 

vzdělávání l., Místní akční plán vzdělávání Il, Animaci škol v území MAS. 

Diskuze na téma nezaměstnanost, sociální služby v regionu. 

 

6. Harmonogram výzev 

Předpokládané vyhlášení výzev 

Září 2018: OPZ - Rozvoj sociálních služeb (400 000 Kč), Podpora komunitního dialogu (1 000 

000 Kč), Podpora motivace lidí v provozu. 

Říjen 2018: OPŽP — Protierozní opatření, Kvalita sídlení zeleně (10 000 000 Kč) 

 

7. Různé 

Jindřich Jindřich: Poděkoval všem pracovníkům MAS za odvedenou práci, členům za účast 

na členské schůzi a členům hasičského klubu v obci Zahrádka za přijetí.

 

Zapsala:  

Veronika Grossová, dne 24.4.2018 

Ověřil: 

Ing. Jindřich Jindřich, předseda programového výboru 


